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Žiaci Gymnázia Jána Chalupku v Brezne predstavujú 

 G Y M P E Ľ K O 
Občasník č. 2   október 2019 

 

 

Ani sme sa nenazdali 

a prvé dva školské 

mesiace máme za 

sebou. Pred nami je 

pár dní jesenných 

prázdnin. 

Básnik by povedal : „Čas letí 

jak vtáci nedozerní...“ Ako 

keby to bolo včera, čo sme 

začali nový školský rok. 

V skutočnosti čas odkrajuje 

posledné slnečné októbrové 

dni, počas ktorých sa snažíme 

zmapovať najdôležitejšie 

udalosti posledného mesiaca 

Začiatkom októbra – vlastne úplne prvého 

októbra sa tretiaci zúčastnili na festivale EKOTOP 

film. 

 Ešte predtým sme sa rozlúčili so vzácnou 

návštevou – učiteľmi zo škôl z Rakúska, 

Portugalska a Španielska, ktorí k nám prišli 

v rámci programu ERASMUS +. 

11. októbra v našom meste vypuklo Chalupkovo 

Brezno (síce v trochu netradičnom šate – ale pre 

nás veľmi priateľskom, pretože sme sa mohli 

zúčastniť na jednotlivých akciách, ktoré boli 

doteraz určené len pre učiteľov). 

17.októbra sme konečne oficiálne prijali do našich 

radov primánov i prvákov. Hoci mali naši 

najmladší strach, všetko nakoniec dopadlo dobre 

a nikto neutrpel nijakú ujmu – ani duševnú, ani 

telesnú😊. 

25. októbra – v piatok – príme a kvarte sa zdalo 
dopoludňajšie vyučovanie krátke, a tak 
v milovaniej škole strávili pod dozorom učiteľov 
aj celú noc – noc odvahy! 

Priaznivci divadla sa 28.októbra vybrali na 

divadelné predstavenie do Zvolena a so záujmom 

si pozreli divadelnú hru v angličtine! 

 

Noc 

výskumníkov 

 

Našli ste v tomto mravensku 

našich žiakov? Obchodné 

centrum Európa v Banskej 

Bystrici privítalo ľudí, ktorí sa 

kamarátia s vedou.  

Ako sa máš?-alebo 

Svetový deň 

duševného zdravia 
 

Autor: Petra Nováková 

Od spustenia linky ku dňu 24. 

septembra 2019 bolo 

zaznamenaných 986  hovorov. 

108 z nich sa týkalo rodinnej 

problematiky a 98 partnerskej a 

manželskej problematiky. 149 

rozhovorov, ktoré odborníci na 

Linke dôvery Nezábudka 

vykonali, bolo na tému 

depresívnych stavov, 43 sa 

zaoberalo závislosťou a 28 sa 

týkalo problematiky samovrážd. 

Táto obnovená linka dôvery je 

anonymná, bezplatná, fungujúca 

nepretržite 24 hodín za asistencie 

vyškolených odborníkov.8 

študentiek tretieho ročníka sa 

zúčastnilo zbierky počas Dňa 

nezábudiek v breznianskych 

nákupných centrách. Dievčatá  

 

boli po namáhavom dni trochu 

sklamané z nezáujmu kúpychtivej 

verejnosti a z malej ochoty 

prispieť do zbierky. 

Možno že je to aj preto, že Deň 

nezábudiek je pre nás novinkou. 

Ako sa máš? je možno 

najbanálnejšia otázka na svete. 

Možno je zároveň tá 

najdôležitejšia. Spýtaj sa ju ľudí 

vo svojom okolí. Môže zachrániť 

ľudský život. 

 

10.októbra si pripomíname 

Svetový deň duševného zdravia.V 

uliciach našich miest vtedy 

stretávame dobrovoľníkov, ktorí 

pomáhajú v celonárodnej zbierke. 

Aj vďaka nej bola obnovená Linka 

dôvery Nezábudka. Jednoduchá 

otázka z titulku – Ako sa máš? –  

sa stala mottom tohtoročnej 

kampane. Človeku často stačí, ak 

sa niekto zaujíma o to, ako sa cíti, 

ako sa má.  

Rozhovor a aktívne počúvanie 

ľudí je pre duševné zdravie 

dôležitejšie, ako si myslíme. 

  

Škola 

v plnom 

prúde 
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                                                                                                                   Učitelia z partnerských škôl spolu s našimi učiteľmi 

 

 

Už vo februári budúceho roku  poletí do Španielska  do družobnej školy 7 našich študentov, zapojených do programu ERASMUS +. Na týždňový pobyt odletia tí, ktorí 

aktívne pracujú na splnení jednotlivých bodov programu. 

 

ERASMUS + tentoraz 

medzinárodne u nás 
 

PaedDr. Jana Chlebušová 

Jednou z úloh, ktoré 

majú všetky partnerské 

krajiny splniť, je 

vybudovať vo svojej 

škole záhradu, ktorá 

okrem iného učí 

kriticky sa zamyslieť 

nad súvislosťou 

stravovania, spotreby 

a globálnym 

otepľovaním. My ju už 

máme a naši žiaci si 

pripravili praktické 

ukážky využitia prvkov 

záhrady vo 

vyučovacom procese. 

Učitelia z Rakúska, 

Portugalska i 

Španielska veľmi 

pozitívne hodnotili 

takýto inovatívny 

prístup vo vyučovaní 

a ocenili aj kvalitné 

jazykové schopnosti 

našich žiakov, ktorí 

prezentovali naše 

výsledky. 

 

Návšteva učiteľov bola 

spojená s prezentáciou 

a odovzdaním do 

užívania výsledkov 

projektu Klíma nás 

spája, ktorý realizuje 

CEEV Živica a finančne 

podporuje spoločnosť 

dm drogerie markt.  

 

 

Vďaka vzájomnej spolupráci žiakov, učiteľov a 

rodičov sme v našej školskej záhrade vybudovali 

ďalší vzdelávací prvok – vertikálnu zeleň. 

Umiestnili sme ju do časti záhrady, kde máme 

vybudovaný  hmyzovník a vysadených niekoľko 

ovocných stromov. Našim cieľom bolo zabezpečiť  

na malej ploche dostatočnú pestrosť rastlín a ich 

vzájomnú symbiózu so živočíchmi. 

 

Podarilo sa nám tiež rozšíriť jedlý kútik o druhy 

ovocia a zeleniny, ktoré sa odjakživa pestovali v 

našom kraji. Chceme poukázať na ich jedinečnosť, 

užitočnosť a spracovateľnosť a zvýšiť tak záujem o 

lokálne produkty, čím by sme prispeli k znižovaniu 

uhlíkovej stopy. 

 

Stretnutie bolo realizované v čase klimatického 

summitu na pôde OSN v New Yorku a následných 

demonštrácií za zmenu prístupu ku klíme po celom 

svete. Sme hrdí na to, že napriek tomu, že študenti 

sa do demonštrácie nezapojili priamou účasťou 

v manifestačných sprievodoch, k zlepšeniu 

životného prostredia prispeli  činmi, ktorých 

výsledky tešia všetkých, ktorí prejdú okolo našej 

záhrady i vertikálnej zelene. 

 

V dňoch 26.9 – 28.9. 

2019  na našej škole 

prebiehalo ďalšie národné 

projektové stretnutie 

partnerských škôl 

Erazmus+  projektu 

Sustainble diets. 

Učitelia prezentovali 

návrh metodiky 

bádateľsky 

orientovaného 

vyučovania  s využitím 

interdisciplinárneho 

prístupu STEAM 

v prírodných vedách, 

V breznianskom gymnáziu 

sme v niekoľkých jazykoch 

riešili, že klíma nás spája 

Navštívili nás  učitelia zo 

Španielska, Portugalska 

a Rakúska. Cieľom 

stretnutia bola výmena 

skúseností z práce na 

projekte Sustainable 

diets (Trvalo udržateľná 

strava)  počas jedného 

roku trvania projektu. 

pomocou ktorej žiaci 

budú hľadať súvislosť 

medzi zodpovedným 

stravovaním 

a klimatickými 

zmenami a navrhovať 

vlastné riešenia tohto 

problému. 
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Noc výskumníkov -aj cez deň 😊 

27. septembra 2019 sa 

naši študenti zúčastnili 

na Noci výskumníkov 

v obchodnom centre 

Europa v Banskej 

Bystrici, kde mohli 

navštíviť mnohé stánky 

s rôznymi 

zaujímavosťami počnúc 

chémiou, cez 

elektroniku a fyziku, až 

po ochranu prírody na 

Slovensku 

 

 
Andrej Kovács 

Stánky boli otvorené približne od 9:00 a OC 

bolo v tú dobu už plné študentov, ktorí sa prišli 

pozrieť na to, čo im vedci z celého Slovenska 

pripravili. Podujatie sa oficiálne začalo až okolo 

desiatej za prítomnosti organizátorov a partnerov 

podujatia – a my sme boli pri tom! 

Študenti sa potom už rozbehli po celom 

obchodnom centre, zväčša v skupinách, a narazili 

na rôzne kuriozity, medzi ktoré napríklad patril na 

prízemí stánok, kde si mohli vyskúšať, aké to je 

prekladať z cudzieho jazyka, a istotne uznali, že to 

nebolo nič jednoduché – nuž sa aspoň na moment 

vžili do toho, aké to je náročné pre tlmočníkov a 

prekladateľov. 

Ďalšie stánky boli  zväčša  vedecky 

zamerané, ale dali sa medzi nimi nájsť aj také, ktoré 

znázorňovali postavenie Slovenska pred storočiami, 

prípadne popisovali 100 rokov ochrany prírody na 

Slovensku – tie sa taktiež venovali súčasnému 

vyrubovaniu lesov a buď premnoženiu alebo 

vymieraniu rôznych druhov zvierat. 

 

Počas doby, keď boli na prízemí a na prvom 

poschodí stánky s vedeckými zaujímavosťami, na 

najvyššom poschodí, v kinosálach Cinemax, boli 

prednášky súvisiace s tým, čo bolo o niekoľko 

poschodí nižšie. Jedna z najzaujímavejších bola 

o rádioaktivite pod názvom Rádioaktivita okolo nás. 

Prezentoval ju Ing. Miroslav Vanek, PhD. z 

Technickej univerzity vo Zvolene. Z ďalších 

spomenieme -  Čo živé sa skrýva v našich riekach a 

jazerách? (biológia), Dejiny diplomatického 

protokolu (diplomacia). Počas celého podujatia bolo 

pre našich študentov možné  ísť sa občerstviť do 

niektorej z okolitých kaviarní, prípadne  ísť minúť 

vreckové a oddýchnuť si do obľúbeného 

kníhkupectva Panta Rhei. 

Študenti  I.A a kvinty sa pooobede vrátili  do 

Brezna, istotne spokojní so vzdelávacím zájazdom 

do Banskej Bystrice. A hoci sa podujatie volá Noc 

výskumníkov, strávili tam príjemný vzdelávaco-

poučno-zábavný piatkový poldeň. 

 

Pokračovanie poviedky Nízke sedlo z č. 1 od Andreja Kovácsa 

4 

Oheň celkom pohltil cestu vyjazdenú v tráve a tým pádom ich odrezal od okolitého sveta. 

Čo bude teraz? Kristepane, preboha, čo bude teraz, kriste, bože, ach, bože! kričala vo svojej mysli. 

„Ľudia! Hej! Heeej!“ 

Zdvihli pohľady od tanierov a venovali jej pozornosť. 

„Čo je!?“ ozval sa odtiaľ Martin. „Preboha, Kristína, čo je?“ A potom, akosi výsmešne: „Videla si ducha?“  

To ju ešte väčšmi rozzúrilo a vydesilo zároveň, netušila prečo. „Ty idiot! Drž teraz hubu a počúvaj! Tam,“ – ukázala na les – „tam horí! Je tam požiar. Neviem, ako k tomu došlo, 

ale je tam! Horí celá tá lúka, aj cesta, kade sme prišli! Všetko horí!“ 

„Kľud! Zlato, Kristína, ukľudni sa. Prosím,“ chlácholil ju Peter. „Čo sa stalo?“ 

„Už som to povedala! Si snáď hluchý?!“ 

„Horí? Hovoríš, že horí. Horí lúka.“ 

„Hej,“ dychčala. 

„Čo budeme robiť?“ Pozrel sa na ňu, čakajúc nejaký nápad, no ona s nijakým neprišla, len mlčala, dychčala a dívala sa na svoje topánky. „Hm?“ 

„Neviem!“ 

„Neprejdeme tade autom?“ 

„Prasknú pneumatiky a môžeme ísť akurát tak vieš kam. Navyše bude v aute ako v rúre. Upečieme sa tam.“ 

„Aké to je veľké?“ 

„Čo?“ 

„Oheň. Do výšky. Zhruba.“ 

„Tri-štyri metre. A je blízko. Dúfajme len, že sa nepriblíži k nám. Teraz––teraz pôjdeme dnu. Jasné?“ 

„Načo?“ To sa ozval Martin. 

„Si čistý idiot alebo sa len tak tváriš?“ 

„Kľud!“ 

„Pôjdeme dnu a… Je v chate nejaká pivnica?“ 

„Neviem. Asi hej.“ 

„Poďme. Poberte veci… berte všetko, čo sa bude dať,“ povedala.  

„Dobre. Zober kotol,“ poručil jej Peter. „Ja vezmem veci zo stola a… a…“ 

„Koľko váži?“ 

„Neviem. S jedlom možno päť kíl?“ 

„Dobre. Vezmem to. Vy poberte ostatné veci, jasné?“ 

„Dobre,“ povedal Peter. 

„Dobre,“ povedal Filip. 

„Fajn,“ zamrmlal Martin. „Poďme. Poďme teraz.“ 

Išli.  

Keď sa Kristína spoločne so všetkými vecami priblížila k dverám, začula výbuch. Ohlušujúci výbuch, ktorý sa niesol ešte ďaleko za les. 

„Čo to bolo?!“ jačala.  

„Viem, čo to bolo. Asi to viem,“ povedal Peter, dychčiac, len čo sa k nej priblížil. 

„Čo? Čo to bolo, preboha, čo to bolo?“ hučal Filip, bežiac s vecami, spomedzi ktorých mu zopár vypadalo na zem, ku vchodovým dverám. Zozadu sa doteperil Martin a pýtal sa to 

isté. Vyzeral triezvo. Toto ho donútilo tak vyzerať. 

„Jedna z tých chát po ceste. Keď sme sem šli, vzadu za chatou som uvidel plynovú nádrž. Tá vybuchla. Vybuchol plyn.“ 
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EKOTOPFILM 
 

Mariana Melková 

Zmeníme planétu alebo seba?  

 

 

Obrázok 1 Symbolický príbeh človeka, ktorý prichádza na Zem, kde 

sa stretáva s odplatou za svoje hriechy formou znečisteného oceánu 

Tento nemý film – symbol – nás všetkých očaril, ale zároveň v nás 

zanechal smútok a pochybnosti. Zmeníme planétu alebo seba? 

Odpoveď je pomerne jednoduchá....Skúste si ju povedať každý sám 

a za seba. Ak odpoviete, že seba, máte plusový bod a vaša účasť na 

festivale mala zmysel. 

 

 

Aj na túto otázku museli tretiaci 

hľadať odpoveď po návšteve 

riaditeľne. Pán riaditeľ a pani 

zástupkyňa, ináč veľmi 

priateľskí a k študentom milí 

ľudia, sa pri slove kabu 

rezolútne zamračili. Už 

vyrobené plagáty, ktoré 

oznamovali začiatok tejto akcie, 

sme museli prelepiť slovom 

zoznamovák. V ten večer sme 

pátrali vo všetkých dostupných 

jazykových slovníkoch – od 

pravopisného cez Krátky slovník 

slovenského jazyka, 

Synonymický slovník – a naozaj 

nič! Slovo kabu sa v spisovnej 

slovenčine  nenachádza. Toľko 

k názvu. A teraz už k samotnej 

akcii. 

17. októbra 2019 nastal 

deň D. O 15:30 hod. sa mestské 

kino Mostár naplnilo 

množstvom  výzorovo čertovsky 

upravených študentov, ktorých 

nebolo možné na prvý pohľad 

rozpoznať. Svoj každodenný 

vzhľad vylepšili   dychberúcim  

make-upom, ktorý doplnili 

o čertove rohy a trojzubec, čo 

bolo súčasťou čertovského 

vzhľadu.  V takomto maskovaní  

tretiaci privítali nový prírastok 

do kolektívu gymnázia 

prostredníctvom tanca. Po 

uvádzacom ceremoniáli ich 

čakali dve hodiny bohatého 

programu plného zábavných 

úloh. Moderovania sa ujali   

Kristián Nosko a Viktória 

Oravkinová. Medzi netradičné 

úlohy patrili napríklad lovenie 

jabĺk v sude, labutie jazero, 

módna prehliadka, či maľovanie 

sa navzájom. Prvákov  neobišiel 

ani vedomostný kvíz, 

samozrejme, že otázky sa týkali 

našej školy. Celý program bol 

zakončený  čítaním pravidiel 

a zložením prísahy prvákov, 

ktorú museli chtiac-nechtiac 

podpísať. Všetci „čertíkovia“ ale 

aj diváci si celý zoznamovák 

dosýtosti užili, pričom sa aj 

schuti zasmiali a skvelo pobavili.  

 

Recenzia zoznamováku od 

štvrtáka Roba : 

Tohtoročný "Pekelný 

zoznamovák" hodnotím 

pozitívne. Nebol najhorši, ale 

ani najlepší. Úlohy boli 

zaujímavé a vtipné. Myslím, že 

práve to je pravou úlohou 

zoznamováku. Pobaviť a 

rozosmiať priamo 

zúčastnených, aj publikum. 

Výzdoba sa taktiež veľmi 

podarila. Jediné, čo by som 

vytkol bolo moderovanie a 

technické problémy, ktoré sa 

však málokedy dajú ovplyvniť. 

Technika môže zlyhať 

kedykoľvek, ale aj napriek 

malým nedostatkom sa 

zoznamovák podaril a myslim, 

že nikto zo zúčastnených 

neutrpel žiadnu duševnú, ani 

fyzickú traumu a nezažil to 

pravé " peklo". Taktiež verím, 

že sa našim prvákom na 

gymnáziu bude celé štyri roky  

štúdia dariť. 

 

Potom nasledovala druhá, 

o čosi ťažšia otázka – Čo by si 

v škole zmenil (jasné, že ak by 

si mohol😊 ) 

Odpovede boli viac ako 

zaujímavé. Posúďte sami . 

Nepáčia sa mi krátke prestávky 

– predĺžil bz som ich a skrátil 

hodiny (skúsiť by sme to mohli, 

ale čo na to inšpekcia ☹). 

Nepáči sa mi veľa učenia a že 

musíme na hodine aj písať 

(nuž, aspoň sa naučíš...písať). 

Zaujímavá je aj odpoveď – 

nepáči sa mi učiteľka – troch 

takto odpovedajúcich 

uisťujeme, že túto vyučujúcu si 

nemusia zobrať za ženu, 

dokonca s ňou nemusia ani 

chodiť, treba len vydržať 

niekoľkokrát do týždňa a podľa 

možnosti sa na hodiny aj 

pripravovať – a láska jedného 

dňa zaklope...) 

Kauza K alebo čo je 

správne - Kabu alebo 

Zoznamovák? 
Od našich vyslaných redaktorov Timey Berčíkovej a Roba Liptáka 

No a na záver sú tu výsledky 

ankety, v ktorej nám s radosťou 

na pár otázok odpovedali naši 

milí prváci, teraz už 

právoplatní členovia nášho 

kolektívu. 

Prvá otázka: Páči sa ti v novej 

škole? 

Hoci bola anketa anonymná, 

slúži ku cti našim mladým 

priateľom, že všetci zúčastnení 

(27  žiakov) odpovedali zhodne 

– ÁNO. 

My, tretiaci, ďakujeme 

všetkým, že to s nami vydržali. 

Nebolo pre nás jednoduché 

zmestiť sa do krátkeho času, 

ktorý sme mali určený 

pracovníkmi Domu kultúry 

a museli sme ho dodržať. 

Všetkým takisto pripomíname, 

že sme zoznamovák 

organizovali po prvý raz. (Pred 

dvoma rokmi sme boli obete- 

ako teraz prváci). Prvákom 

želáme úspešné a pohodové 

štyri krásne roky v našej zlatej 

školičke. 

Akú planétu prenecháme 

deťom? Z každej strany 

počúvame o hroziacich 

environmentálnych hrozbách. 

Odpočítavame čas, ktorý 

strávime na Zemi, lúčime sa 

s ohrozenými druhmi. Kto 

nás zachráni? Ak chceme 

katastrofálnym predpovediam 

čeliť, mali by sme sa zamerať 

na výchovu detí. Junior  

 

festival, ktorý prebieha v 

rámci festivalu v 

dopoludňajších hodinách, sa 

už roky snaží žiakov 

vzdelávať a motivovať, aby 

sa ich správanie uberalo 

smerom k trvalo 

udržateľnému rozvoju. 

Cieľom festivalu  je mládež 

inšpirovať, aby sa k 

životnému prostrediu 

správala zodpovedne. My sa 

o to určite budeme snažiť. 
 

 

Autentické hodnotenie zoznamováka : strašne veľmi úplne že najviac sa mi páčil...   citát 

prváka hovorí za všetko 😊 
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Na čo sa môžeme tešiť 

do Vianoc? Určite na 

jubilejnú Vianočnú 

akadémiu. 

Ako každý rok, aj tento nebude výnimkou, spolu 

s Vianocami prichádza aj Vianočná akadémia, ktorá 

sa v tomto roku dožíva 15. narodenín. Vyrástla už 

z plienok, vek batoľaťa už má tiež za sebou 

a dokonca už nadobúda (v študentskom ponímaní)  

vzhľad kvintána či kvintánky. Všetci spoločne si 

prajeme, aby toto naše predvianočné stretnutie, na 

ktorom oceňujeme úspešných žiakov a tlieskame 

všetkým, ktorí sa nám predstavujú prostredníctvom 

najrôznejších umeleckých kreácií, dopadlo na 

výbornú.  

Je najvyšší čas začať s prípravou programu! 

 

Chceme meniť seba. 

Ako? Čítaj! 

ZBER  PAPIERA2019 

Chceš vyhrať pre svoju triedu 

deň voľna? Neváhaj, a zapoj sa 

do školského zberu papiera. 

1.Papier musí byť pevne 

zviazaný. 

2.Nesmie byť uložený 

v krabiciach alebo taškách. 

3.Balíky nesmú obsahovať 

kartón. 

4.Na balíku musí byť označená 

trieda. 

5. Novoprinesený papier musí 

byť nahlásený v septime. 

6.Pri vážení je prítomný majiteľ 

a najmä kontrola zo septimy. 

Zber papiera sa končí deň pred 

Vianočnou akadémiou, na ktorej 

budú vyhlásené výsledky. 

Celková váha, papiera, ktorú 

zozbiera trieda, sa prepočíta na 

jedného žiaka triedy. Tak je to 

spravodlivé. 😊 

Zberači  zo septimy 

Poznámka : Do zberu nepatria 

tohtoročné zošity a knihy- ani 

vlastné, ani susedove 😊😊😊 
 

                      Spomienka na krásnu Vianočnú akadémiu. Že ktorú? V podstate je to jedno, pretože všetky boli krásne. 

 

Popis fotografie 

 

NAMIESTO ZÁVERU... 

Milí naši čitatelia, vážení učitelia, priatelia, spolužiaci, rodičia, 

ak ste sa dostali až k týmto riadkom, sme veľmi radi. Dočítali ste 

druhé číslo nášho nového digitálneho občasníka. Chceme šetriť 

papierom i všetkým, čo slúži na výrobu novím v tradičnej – tlačenej 

podobe, preto sme sa rozhodli pre takýto formát novín. Obraciame 

sa na vás všetkých s veľkou prosbou i pozvaním zároveň.  

 

Len od vás závisí, kedy vyjde ďalšie číslo Gympeľka. Veľmi by sme 

si priali, aby to občas netrvalo dlho. 

 

Pomôžte nám vytvárať tento náš časopis, ktorého ambíciou je 

informovať, propagovať dobré veci i ľudí, možno aj trochu pobaviť 

a poučiť. I vy sa môžete stať spolutvorcami jeho obsahu. Stačí, 

keď nám napíšete na mailovú  adresu  

                       gympelkogjch@gmail.com 

Členovia redakčného krúžku vás vyhľadajú a dohodnú sa s vami 

na spracovaní vášho podnetu, príspevku uverejnení fotografií. 

Ďakujeme vám všetkým za ochotu a tešíme sa na spoluprácu. 

PS : V redakcii sú ešte stále voľné miesta... 

 

mailto:gympelkogjch@gmail.com

